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Dnevni red: 
1. Izvješće o radu Društva u 2023. 
2. Nakladnička djelatnost 
3. Rasprava o izvješćima 
4. Nagrade Društva i počasno članstvo 
5. Rad Društva u godini 2024. 
6. Razno 
 
1. točka dnevnog reda – Izvješće o radu za 2023. (privremeno: do 30. rujna 2023.) 
- podnosi se financijsko izvješće, odnosno stanje na računu od 6.364.00 eura.. 
- upoznavaju se prisutni sa suorganizacijom skupa Postgraduete zooarchaeology forum, Zagreb, 2023. 
- HAD će biti i suorganizatorom skupa MetArh koji se održava početkom prosinca 2023. 
 
2. točka dnevnog reda – Nakladnička djelatnost 
- održana je promocija publikacije Hvarski arhipelag i arheologija na Hvaru  
- tiskana su Izdanja sa skupa u Bjelovaru 
 
3. točka dnevnog reda – Rasprava o izvješćima 
Izvješća su jednoglasno prihvaćena 
 
4. točka dnevnog reda – Nagrade društva za 2022. 
- Za nagradu Don Frane Bulić – nagrada za životno djelo predložen je i jednoglasno prihvaćen Robert 
Matijašić. 
- Za nagradu Josip Brunšmid – nagrada za jednokratni doprinos s područja arheologije jednoglasno su 
prihvaćeni: 

 za promociju struke – Arheološki park Iovia, Ludbreg (Tajana Pleše i suradnici) 
 za knjigu – Monkodonja 4 (Kristina Mihovilić, Biba Tržan i suradnici) 
 za izložbu – Arheološko blago Cetine (Sanja Budić-Leto, Darija Domazet) 

 
- Počasno članstvo društva, predloženi i jednoglasno prihvaćeni: 

 Ivan Aduk 
 Kristina Rupert  
 Mile Pavičić 

 
5. točka dnevnog reda – Plan za 2024. 
- planira se izdavanje Izdanja Hrvatskog arheološkog društva sa skupa u Šibeniku 
- organizacija skupa HAD-a na Korčuli 
- u organizaciji Arheološkog muzeja u Splitu, MHAS i HAD-a organiziranje niza predavanja i na kraju 
izložbe pod nazivom: Što vi to tamo kopate? 
 
6. točka dnevnog reda – Razno 
- naglašena je potreba omogućavanja institucijama koje nisu znanstvene da se  preko HAD-a prijavljuju 
na natječaj  Ministarstva znanosti i obrazovanja za financiranje tiskanja, odnosno izdavanja publikacija. 



- iznosi se prijedlog da HAD napiše dopis Ministarstvu znanosti i obrazovanja  vezano uz problematiku 
novog Zakona o visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti, po kojemu je nemoguće znanstveno 
napredovanje kolega koji nisu zaposleni u znanstvenim ustanovama 
- raspravljalo se i o ulozi HAD-a i problematici uz rad metaldetektoraša i pokušaju organizacije 1. 
internacionalnog metal detektor rallyja u Hrvatskoj 
- Bruna Kuntić-Makvić je zamolila da HAD podrži osnivanje Seminara za mlade na otoku Visu, što je 
također prihvaćeno. 


